



USER'S MANUAL

Magnetic Series

www.clingon.co

HOW TO USE

BATTERY INSTALLATION:

Push and slide the back cover (battery cover) of tuner away from swivel. Install the battery with the correct polarity. Negative side (-) should be facing down and positive (+) should be facing up. Replace the back cover carefully. Do not use force.

MOUNTING INSTRUCTIONS:

The magnetic Cling On® Tuner is designed to attach directly to any metal part of the instrument, such as metal tuning gears, tuning pegs, tuning machine heads, metal strap pins, metal plates, etc. If such is not present on your instrument, or that location is not desired, then you have the option to use the provided Mini Magnetic Base. Carefully choose the location of the instrument where you would like to attach the magnetic base. Consider the visibility of the LCD screen, ease of access to the controls, as well as the ability to hide the tuner inconspicuously when not in use. To attach to the instrument, the surface must be FLAT and free from dust, dirt and grime. Peel off the backing paper of the 3M sticker and stick to desired area. Press firmly for 10 seconds.

REMOVING THE MINI MAGNETIC BASE:

The base can be removed easily by sliding a piece of thread behind the magnetic base. 1st string of a guitar, dental floss or fishing line will work great. With a left-and-right motion cut through the adhesive. Clean any adhesive residue with lemon oil or fretboard cleaner. The adhesive sticker can not be reused. NEVER USE A HARD OR SHARP OBJECT to remove the base. It will damage the finish on your instrument!

GENERAL CARE:

To ensure optimal performance and satisfaction, do not use excessive force when attaching, detaching, or adjusting the swivel. ALWAYS TILT TUNER TO SEPARATE MAGNETS. NEVER PULL STRAIGHT UP!

TUNER INSTRUCTIONS:

- Turning On/Off:** To turn the tuner on or off press and hold the power button (left button) for approximately 2 seconds. Tuner will turn off automatically in 4 minutes of inactivity.
- Changing the Calibration:** The calibration can be set anywhere from 430Hz-450Hz. To scroll up press Hz button (middle button). 440Hz is the standard.
- Changing the tuner mode:** The tuner has five preset tuning modes: chromatic, guitar, bass, ukulele and violin. Press the Mode button (right button) to scroll through the different tuning modes.

WARRANTY

All Cling On® Tuners come with one year Limited Manufacturer's Warranty against defects in workmanship. Battery is not covered under this warranty. For full warranty details go to www.clingon.co/support

DISCLAIMER:

OUR LIABILITY IS LIMITED TO THE REPAIR OR REPLACEMENT OF A DEFECTIVE PRODUCT ONLY! REPAIR OR REPLACEMENT IS PURCHASER'S ONLY REMEDY UNDER THIS WARRANTY. IT EXCLUDES SHIPPING EXPENSES. BY USING THIS PRODUCT YOU AGREE THAT YOU WILL NOT HOLD US LIABLE FOR ANY DAMAGE TO ANY PROPERTY OR ANY PERSON AS A RESULT FROM USING THIS PRODUCT. THIS WARRANTY IS EXPRESSLY MADE IN LIEU OF ANY AND ALL OTHER WARRANTIES, EXPRESSED OR IMPLIED, INCLUDING THE WARRANTIES OF MERCHANTABILITY AND FITNESS.

WARNING: THIS IS NOT A TOY! VERY STRONG MAGNETS. MAGNETS ARE BRITTLE. BROKEN MAGNETS ARE SHARP. DISCARD IMMEDIATELY IF MAGNETS BREAK OR SEPARATE FROM CASING! SWALLOWED MAGNETS CAN STICK TO INTESTINES CAUSING SERIOUS INJURY OR DEATH. SEEK IMMEDIATE MEDICAL ATTENTION. MAGNETIC MEDIA AND ELECTRONIC EQUIPMENT HAZARD. KEEP AWAY FROM PACEMAKERS AND INTERNAL MEDICAL DEVICES.

FOR MORE DETAILED INSTRUCTIONS VISIT WWW.CLINGON.CO/SUPPORT



MANUEL D'UTILISATION

Série Magnetic

www.clingon.co

COMMENT UTILISER

INSTALLATION DE LA BATTERIE :

Poussez et faites glisser le couvercle arrière (couvercle de la batterie) de l'accordeur loin du pivot. Installez la batterie avec la polarité correcte. Le côté négatif (-) devrait être face vers le bas et positif (+) devrait être vers le haut. Remplacez le couvercle arrière avec précaution. Ne pas utiliser la force.

INSTRUCTIONS DE MONTAGE :

L'accordeur magnétique Cling On® est conçu pour attacher directement à n'importe quelle partie métallique de l'instrument, tels que les clés d'accord en métal, plaques métalliques, etc. Si cette option n'existe pas sur votre instrument, vous avez le possibilité d'utiliser la mini-base magnétique fournie. Choisissez avec soin l'emplacement sur l'instrument où vous aimeriez attacher la base magnétique. Prenez en considération la visibilité de l'écran LCD, l'accès aux contrôles, ainsi que la capacité de cachez discrètement l'accordeur lorsqu'il n'est pas utilisé. Pour attacher à l'instrument, la surface doit être PLATE et propre. Détacher le papier de l'autocollant 3M et coller dans la zone souhaitée. Appuyez fermement pendant 10 secondes.

RETRAIT DE LA MINI BASE MAGNÉTIQUE :

La base peut être enlevée facilement en faisant glisser un morceau de fil derrière la base magnétique. Une corde de guitare, de la soie dentaire ou du fil de pêche fera l'affaire. Avec mouvement gauche et droite à travers l'adhésif. Nettoyer tout résidu d'adhésif avec de l'huile de citron ou un nettoyant pour manche de guitare. L'adhésif de l'autocollant ne peut pas être réutilisé. N'UTILISEZ JAMAIS D'OBJET COUPANT OU TROP DUR pour retirer la base. Cela pourrait endommager la finition de votre instrument!

ENTRETIEN GÉNÉRAL :

Pour assurer une performance et une satisfaction optimales, ne pas utiliser de force excessive lors de la fixation, détacher, ou ajuster le pivot. TOUJOURS INCLINER L'ACCORDEUR AVANT DE SÉPARER LES AIMANTS. NE JAMAIS TIREZ DROIT!

INSTRUCTIONS DE L'ACCORDEUR :

- Allumer / Éteindre :** Pour allumer ou éteindre l'accordeur, appuyez et maintenez le bouton d'alimentation (bouton gauche) pendant environ 2 secondes. L'accordeur s'éteint automatiquement dans 4 minutes d'inactivité.

- Modification de la calibration :** La calibration peut être réglé entre 430Hz et 450Hz. Pour faire défiler vers le haut, appuyez sur le bouton Hz (bouton du milieu). 440Hz est la norme.
- Changement du mode dans l'accordeur :** l'accordeur a cinq modes de syntonisation pré-réglés: chromatique, guitare, basse, ukuléle et violon. Appuyez sur le bouton Mode (bouton à droite) pour faire défiler les différents réglages.

GARANTIE

Tous les accordeurs Cling On® sont livrés avec une Garantie d'un an du fabricant contre les défauts de fabrication. La batterie n'est pas couverte par cette garantie. Pour les détails complets de la garantie, allez à : www.clingon.co/support

AVERTISSEMENT:

NOTRE RESPONSABILITÉ EST LIMITÉE À LA RÉPARATION OU AU REMPLACEMENT D'UN ITEM DÉFECTUEUX! LA RÉPARATION OU LE REMPLACEMENT SONT LES SEULS SEUL RECOURS DE L'ACHETEUR SOUS CETTE GARANTIE. IL EXCLUT L'EXPÉDITION. EN UTILISANT CE PRODUIT VOUS CONVENEZ QUE NOUS NE SERONS PAS TENU RESPONSABLE POUR TOUT DOMMAGE À TOUTE PROPRIÉTÉ OU TOUTE PERSONNE RÉSULTANT DE L'UTILISATION DE CE PRODUIT CETTE GARANTIE EST EXPRESSÉMENT FAIT EN LIEU TOUTES LES AUTRES GARANTIES, EXPRIMÉES OU IMPLICITE, Y COMPRIS LES GARANTIES DE QUALITÉ DU MARCHAND.

ATTENTION: CECI N'EST PAS UN JOUET! LES AIMANTS SONT TRÈS FORTS. LES AIMANTS SONT FRAGILES. LES AIMANTS CASSÉS SONT TRANCHANTS. JETER IMMÉDIATEMENT SI LES AIMANTS BRISENT OU SE SÉPARENT DU BOÎTIER! AVALER LES AIMANTS PEUVENT DES DOMMAGES IMPORTANTS AUX INTÉSTINS, DES BLESSURES GRAVES OU LA MORT. DEMANDER L'AIDE MÉDICALE IMMÉDIATE. TENEZ VOUS LOIN DES STIMULATEURS CARDIAQUES ET DISPOSITIFS MÉDICAUX INTERNES.

POUR DES INSTRUCTIONS PLUS DÉTAILLÉES VISITEZ : WWW.CLINGON.CO/SUPPORT